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M E S T O   S P I Š S K É   V L A C H Y 

M E S T S K É    Z A S T U P I T E Ľ S T V O 

IX. VOLEBNÉ OBDOBIE 

_____________________________________________________________________________________  

  

Z Á P I S N I C A 

  

napísaná dňa 15. februára 2023 na 4. zasadnutí Mestského zastupiteľstva, uskutočnenom v Galérii  

Mestského úradu v Spišských Vlachoch. Primátor mesta Spišské Vlachy Vladimír Baloga privítal poslancov 

MsZ a ostatných prítomných. 

  

Prítomní:  

Primátor mesta:  Vladimír Baloga 

Prednostka MsÚ:  Mgr. Marta Tomašková 

Prítomní poslanci MsZ:   Ing. arch. Martin Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Svetlana Kočišová, Milan 

Biroščák, Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján Baloga, Mgr. Darina 

Dzurilová 

 

Ospravedlnení poslanci MsZ: Jozef Šiška – ospravedlnený 

                                                                              

Hlavný kontrolór:    Mgr. Margita Šefčíková                                                                            

Zapisovateľ:            Mgr. Valéria Bašistová                                                          

 

Ostatní prítomní:   podľa priloženej prezenčnej listiny  

Začiatok rokovania:        15,40 hod.                                                                                                                         

Ukončenie rokovania:     18,25 hod.  

  

 

Priebeh rokovania:  

 

K bodu 1: Otvorenie  

Priebeh rokovania: K bodu 1: Otvorenie  zasadnutia 

– určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

– voľba návrhovej komisie MsZ 

Primátor mesta navrhol zloženie návrhovej komisie, určil overovateľov zápisnice a zapisovateľku.  

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch  

volí návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ing. Svetlana Kočišová  

členovia: Dávid Labaš, Ing. Viliam Grega 

určuje za overovateľa zápisnice: Ing. arch. Martin Čurilla, Ing. Juraj Jánošík 

určuje za skrutátora: Milana Biroščáka 

určuje za zapisovateľku: Mgr. Valériu Bašistovú 

 

Primátor mesta - dal hlasovať k bodu č. 1 Otvorenie – voľba návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v 

Spišských Vlachoch (uzn. v prílohe). 
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Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 46/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 2: Schválenie programu rokovania 

 

Primátor mesta – dal hlasovať o zverejnenom programe rokovania Mestského zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 47/IX/2023 bolo schválené.  

 

Primátor mesta – predložil pozmeňujúce návrhy na úpravu bodov programu rokovania: 

1. návrh: vypustiť bod č. 5 Návrh príloh č. 1 k VZN č. 1/2022 na rok 2023, 

2. návrh: vypustiť bod č. 7 Návrh na predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – 

Blaščák, 

3. návrh: vypustiť bod č. 11 Stanovisko v rámci aktualizácie Územného plánu - p. Vaculíková, 

4. návrh: zaradiť ako bod č. 4 Správa o projektoch a finančnom stave mesta, 

5. návrh: zaradiť ako bod č. 5 Návrh na schválenie zámeru spracovania programu hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja. 

 

 

Primátor mesta dal o návrhoch na úpravu bodov programu rokovania Mestského zastupiteľstva hlasovať za 

každý bod samostatne. 
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Hlasovanie za návrh č. 1 – vypustiť bod č. 5 – Návrh príloh č. 1 k VZN č. 1/2022 na rok 2023  

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 48/IX/2023 bolo schválené.  

 

Hlasovanie za návrh č. 2 – vypustiť bod č. 7 – Návrh na predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské 

Vlachy – Blaščák  

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 49/IX/2023 bolo schválené.  

 

Hlasovanie za návrh č. 3 – bod č.11 Stanovisko v rámci aktualizácie Územného plánu - p. Vaculíková - 

vypustiť 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 50/IX/2023 bolo schválené.  
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Hlasovanie za návrh č. 4 – doplniť bod č. 4 Správa o projektoch a finančnom stave mesta 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 51/IX/2023 bolo schválené.  

 

Hlasovanie za návrh č. 5 – doplniť bod č. 5 Návrh na schválenie zámeru spracovania programu 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 52/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

Program: 

 

Otvorenie zasadnutia 

- určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

- voľba návrhovej komisie MsZ 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Pripomienky občanov 

4. Správa o projektoch a finančnom stave mesta 

5. Schválenie zámeru spracovania programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja 

6. Správa o plnení uznesení 

7. Návrh rozpočtu mesta Spišské Vlachy na roky 2023-2025 

8. Schválenie predaja nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy - zámenná zmluva Jacková 

9. Návrh na predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – Pavľak 

10. Návrh na predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – Krauz 

11. Návrh na predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – Hoščuková 

12. Návrh na predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – Pobiecky 

13. Individuálna bytová výstavba Male Pole – za zdravotným strediskom 
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14. Podanie informácie o stave priehrady 

15. Návrh na schválenie členov komisií – neposlancov 

16. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Spišské Vlachy na 1. polrok 2023 

17. Návrh na vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra mesta 

18. Činnosť komisií – výstupy 

19. Rôzne 

20. Interpelácie 

21. Záver 

 

 

 

K bodu č. 3 Pripomienky občanov 

 

Primátor mesta – podľa §25 Rokovacieho poriadku MsZ v Spišských Vlachoch obyvateľ mesta môžu 

vystúpiť v rozprave k prerokovávanému materiálu alebo v rámci bodu rôzne, ak sa prihlásia do rozpravy po 

zverejnení programu rokovania MsZ na úradnej tabuli mesta, a to: a) elektronicky na e-mailovú adresu 

msuspv@spisskevlachy.sk, najneskôr v deň rokovania MsZ do 15.00 hod., b) telefonicky na č. telefónu 053 

417 42 10 v pracovných dňoch od 8.00 hod. do 15.00 hod., najneskôr v deň rokovania MsZ do 15.00 hod., 

c) osobne u zapisovateľky, najneskôr do 15:15 hod. pred začatím rokovania MsZ. Pri prihlásení sa do 

rozpravy je obyvateľ mesta povinný oznámiť meno, priezvisko, bod programu, ku ktorému chce v rámci 

rozpravy vystúpiť a ak má záujem vystúpiť v rámci bodu rôzne, nahlási aj tému vystúpenia. V zmysle 

rokovacieho poriadku má pripomienku občanov zaslanú emailom PaedDr. Marcela Satmáryová, DSc.  

k bodu pripomienky občanov. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. – chcem vyjadriť potešenie, že ste do programu zaradili ako bod programu 

Informáciu o projektoch, pretože na to existuje platné uznesenie z roku 2019, že bod Informácia o projektoch 

má byť ako stály bod programu na návrh pána Biroščáka. Ďalej chcem sa pán primátor opýtať, prečo 

vyhláseniu výberového konania na projektového manažéra nepredchádzala zmena organizačnej štruktúry 

mestského úradu? 

Primátor mesta – nie je to podmienka, že prv musí byť zmena organizačnej štruktúry. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - je to logická postupnosť a takisto primátor má povinnosť informovať mestské 

zastupiteľstvo o akejkoľvek zmene organizačnej štruktúry. 

Primátor mesta - ku ktorej došlo, nie ku ktorej dôjde. 

Mgr. Šefčíková HKM – v čase nástupu osoby na mestský úrad, čiže v deň nástupu musí byť organizačná 

štruktúra s tým súladná. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - ďalej sa chcem opýtať, že prečo tomu výberovému konaniu nepredchádzalo 

schválenie rozpočtu s navýšením - mzdové náklady. 

Primátor mesta – k tomuto výberovému konaniu k tomu kroku sme prišli až po vyvesení rozpočtu, bolo to 

jednoducho tak, nebol tam žiaden úmysel ani nič podobné. 

PaedDr. Satmáryová, DSc.- keď som si pozerala rozpočet, nenašla som tam žiadne voľné financie na 

projekty. 

Primátor mesta - čo sa týka rozpočtu to je bod číslo 6, takže poprosím iba k bodu číslo 3 pripomienky 

občanov. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - áno to je moja pripomienka, či je potrebný projektový manažér keď neplánujete 

peniaze na projekty. 

Primátor mesta – možno viete, že sa z plánu obnovy chystá veľké množstvo projektov, ktoré budú bez 

spoluúčasti mesta na ktoré sa čiastočne, alebo hlavne spoliehame. Práca na projektoch, ak ju niekto chce 

robiť dôsledne, úspešne a s nejakým výsledkom, tak nemôže ju robiť momentálne žiaden zamestnanec úradu 

popri svojej pracovnej náplne, nemá to želaný výsledok. Čiže preto je náš cieľ zriadiť to miesto, aby bol 

projektový manažér, ktorý bude styčná osoba, lebo sú aj externé firmy, ktoré zastrešujú komplexné riešenie 
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projektov od výziev až po koniec. Takže tá firma musí mať styčného človeka s ktorým spolupracuje. Čiže 

tento projektový manažér bude ten kto bude zastrešovať podklady z celého úradu a komunikovať s firmou. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - rozumiem tomu pán primátor, lenže prednosta to má priamo v náplni práce 

podľa organizačného poriadku, priame podieľanie sa na projektoch. 

Primátor mesta - áno takisto ako každý zamestnanec sa bude podieľať na projektoch, čiže bude dodávať 

podklady pre projektového manažéra, ktorý tie podklady skompletizuje. Jednoducho, aby tu bol niekto kto 

to koordinuje, dáva dokopy a komunikuje s firmou. Je to úprimná snaha o to, aby tie projekty boli dobré, 

kvalitné. 

Ing. Jánošík – oslovili ma občania Jarnej ulice, aby som pripomienkoval chodník. Mali tam chodník, vzali 

sa im panely s tým, že sa im urobí chodník a aký bude ďalší postup, čiže pripomienka k tomu ako sa dorieši 

Jarná ulica. 

Primátor mesta – tá časť smerom ku Social Trans. Áno chodník v pláne je, ale nepoviem Vám teraz termín, 

panely sa vybrali ešte na jeseň minulého roku, neviem tú históriu za akých podmienok to malo byť, ale 

jednoznačne to tam chceme dokončiť, aby bol chodník až k tomu zariadeniu. Okrem toho tam ešte bude 

potrebný prechod pre chodcov, s tým súvisí viacero vecí, jednoznačne je to v pláne ako jedna z vecí. 

Ing. Jánošík – druhá pripomienka sa týka ul. 9. mája, potrebovali by tam nejaké stojiská na odpad, hlavne 

ten bioodpad. 

Ing. Mnichová - my v podstate sme mali vypracovaný projekt na stojiská ešte pred dvomi rokmi bola 

vyhlásená výzva z eurofondov, ale neboli sme úspešní. Tam boli stojiská aj s prestrešením, na to sme peniaze 

nenašli, stálo to cca. 20.000 eur. Malo byť poriešené celé mesto aj Zahura, len sme neboli úspešní. Čo sa 

týka toho riešenia, keď bude nejaká výzva isto sa zapojíme, projekt je pripravený. 

p. Baloga – mám pripomienku pána Kandrika, stretli sme sa v pondelok má tam podnety na riešenie aj 

ohľadom toho pozemku, ktorý chce odkúpiť pán Pobiecký. Dospeli sme do takého záveru, že tam musí prísť 

komisia výstavby a životného prostredia a pozrieť na miesto, lebo ťažko o niečom rozhodovať keď tam nie 

sme. 

Ing. Kočišová - veď to je stará vec, to bolo v komisii.  

p. Baloga – majú tam problém, majú tam studňu a je tam aj vysypaný asfalt, ktorý že vraj škodí všetkému 

tam. Ďalej na kamennej píle vzniká divoká skládka odpadu na mestskom pozemku. Hlavne k tej Zahure ako 

to prebehne to odkúpenie pozemku, či tam pôjdeme všetci ako komisia. 

Ing. Kočišová - to je ešte z minulého obdobia. 

Ing. Mnichová – čo sa týka pána Pobieckého, bolo to v komisii ešte minulého roka, návrh bol v komisii 

schválený. My sme vyzvali pána Pobieckého aby doručil geometrický plán, komisia to odsúhlasila tak ja 

nevidím dôvod aby sa to malo vracať naspäť do komisie. 

Ing. Grega – pán Miloš Olejník žiada o opravu príjazdovej cesty na Vajanskú ulicu čo sa schádza dole 

z hlavnej cesty smerom na Krompachy. 

Ing. arch. Čurilla - mali sme to už viackrát na komisii, boli navrhnuté aj nejaké riešenia, ale všetko je závislé 

od rozpočtu, od financií. 

Ing. Kočišová – mám pripomienku od občana, ktorý býva na Komenského ulici, chodia tam autá vozia deti  

do školy a práve tá zákruta od ihriska ako sa odbočuje na Komenského tam je jama, ktorú autá obchádzajú, 

chodia tam deti, či sa to nedá zasypať aspoň nejako. 

Primátor mesta – provizórne to opravíme, lebo to bude v rámci projektu obnovy ciest. Snažíme sa nájsť 

studený asfalt za tretinovú cenu akú sme mali doteraz. 

p. Labaš – pripomienka Záhradná ulica nefunkčný rozhlas. 

p. Kandrik – chcem sa opýtať ohľadom toho pozemku, ktorý bol schválený, chcem sa spýtať ako môže mesto 

pozemok predať človeku, ktorý roky bojuje proti predaju, útočí na to aby sa pozemky nepredávali, žeby 

zostali ako sú, a zrazu sám ide kupovať pozemok, to je trošku nemorálne. Ako môže niekto spisovať petície, 

hlásať aby sa nepredávali pozemky, a on sám ide pozemok kupovať. On sám bol aktérom tejto petície.  

Ing. Kočišová – boli vyzývaný chatári, aby si odkupovali pozemky okolo chát, prečo by si aj on nemohol 

odkúpiť.  

p. Kandrik - ja hovorím či je to morálne. 
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Ing. Kočišová - čo tu hovoríme o morálnom, keď je taká ponuka že môžu odkupovať. Jemu išlo o nové 

pozemky, nie o to, aby si odkúpil ku chate pozemok. On nechce nový pozemok. 

p. Kandrik - on nechcel, aby sa vôbec predávali pozemky Zahurou. 

Primátor mesta - či to je, alebo nie je morálne ja posudzovať nebudem, bolo to ešte minulý rok, pokiaľ bola 

výzva resp. možnosť kúpiť, tak tomu brániť nemôžem. 

 

 

K bodu č. 4 Správa o projektoch a finančnom stave mesta 

 

Primátor mesta - chcem len informovať o tom, že síce máme rozpracované projekty, problém je ten, že tie 

projekty boli síce začaté, peniaze niektoré sú na účtoch, niektoré nie čo sa týka dotácii, alebo tých zdrojov 

mimo nášho rozpočtu. Problém je ten, že tie projekty nemali krytie spoluúčasti. Ani jeden z tých projektov 

nemôže byť ukončený úspešne, všetky ktoré majú spoluúčasť, lebo nie sú kryté. Ak sa na to nenájdu peniaze, 

tak nebudú môcť byť dokončené. Sú veci, ktoré sú dôležité ako je napr. novostavba MŠ, je tam síce 

dokončený jeden projekt Atletický ovál, ale to je jedna z vecí, pri ktorých sme zdedili dlh 110.000 eur. 

Atletický ovál pri 50% účasti, ktorý je nepoužiteľný na akúkoľvek inú súťaž ako medzi triedami v škole s 50 

% účasťou, ktorá sa rovná 102.000 eur plus 3.000 eur za práce naviac, je absurdita!!! Za 100.000 eur by sme 

vedeli v škole urobiť prospešnejšie veci ako investovať do tejto veci. Nebudem hodnotiť výšku, investícií, 

ktoré boli bez dotácie z rozpočtu, ako boli cesty Zahurou, chcel som len povedať, že na papieri to možno 

vyzerá super koľko projektov máme, len ich treba dokončiť. Len toto dokončiť je zatiaľ v nedohľadne. Jediné 

do čoho nás to núti je opäť zadlžiť mesto, škôlku potrebujeme dokončiť, tá stavba je v dvoch tretinách 

dokončená. Ktokoľvek by sa chcel informovať o projektoch môže kedykoľvek, poskytneme informácie. 

Vrátane oválu, ktorý sme zdedili, je tu viac ako 150.000 eur dlh mesta na faktúrach do nového roku, čiže 

toto nám treba ešte vykryť, nie je to dobrá situácia. Posledná vec, čo sa týka úverov, sú vo výške cez 1 200 

000 eur, takže si treba uvedomiť, že do čoho ideme bude veľmi ťažké a veľmi komplikované. Hovorím to 

preto, aby si niekto nemyslel, že za 1-2 mesiace to nové zastupiteľstvo na čele so mnou vyrieši a dokončí, 

nehovoriac ešte o cene energií, ktoré nás zabíjajú. Michal koľko nás stála elektrika oproti minulému roku? 

Ing. Dzurila – za minulý rok bolo 120.000 eur a tento mesiac prišli faktúry vo výške za cca. 60.000 eur. 

  

 

K bodu č. 5 Schválenie zámeru spracovania programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja 

 

Primátor mesta – tu ide o to, ak sa chceme uchádzať o akékoľvek projekty a hlavne o tie, ktoré budú bez 

spoluúčasti. Bez tohto plánu tie projekty nedostaneme, nebude nám vyhovené, nebudeme môcť sa o ne 

uchádzať. Plán mal byť schválený k 31.12.2022, nebol z nejakého neznámeho dôvodu, čiže teraz sa snažíme 

to vybaviť na úradoch, aby nám bolo vyhovené. Je to plán na 7 rokov kde sa plánujú veci, ktoré by sme 

chceli v meste vybudovať od lavičky až po verejné osvetlenie, štadión alebo čokoľvek. Toto je schválenie 

zámeru, súhlas s tým, že ten plán ideme vypracovať, my ho musíme mať, je to povinnosť. Má niekto nejaké 

otázky? 

Ing. Kočišová – prečítala návrh uznesenia. 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 5 Schválenie zámeru spracovania 

programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje 

(uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Mgr. 

Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 
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Zdržal sa: Ján Baloga 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 53/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 6 Správa o plnení uznesení 

 

Ing. Kočišová  -  z posledného MsZ sú všetky uznesenia splnené, a z predchádzajúceho je v plnení uznesenie 

č. 25/IX/2022 - Schválenie žiadosti o zmenu zmluvy a dodatku č.2 k poskytnutiu dodatočného príspevku – 

Novostavba Materskej školy. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 6 Správa o plnení uznesení: Mestské 

zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 54/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 7 Návrh rozpočtu mesta Spišské Vlachy na roky 2023 - 2025 

 

Mgr. Šefčíková HKM – predmetný návrh rozpočtu bol zverejnený zákonným spôsobom – na úradnej tabuli 

mesta a na webovom sídle mesta dňa 31. januára 2023, t. j. v zákonom stanovenej lehote najmenej 15 dní 

pred jeho schvaľovaním, táto podmienka bola dodržaná. Narazila som však na jeden nedostatok pri jeho 

spracovaní, na ktorý som Vás aj upozornila v rámci odborného stanoviska. V rámci bežného rozpočtu bol 

v rozpore zo zákonom o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy zistený schodok. Povedala by som, 

že ide o nedostatok pri jeho zostavení, rozpočet v takomto znení nemôže byť schválený, pretože v zmysle 

príslušnej právnej úpravy schodok môže byť len v rámci kapitálového rozpočtu, ktorý môže byť následne 

krytý prebytkom bežného rozpočtu, alebo prostredníctvom finančných operácii kde sú prepojené návratné 

zdroje financovania, alebo zostatok z minulých rokov.  Preto v tom stanovisku som v ďalšej časti pracovala 

s upraveným návrhom, ktorý mi bol doručený s tým, že je to návrh, ktorým by sa rozpočet, ktorý bol 

zverejnený, mal upraviť, aby ten schodok ako nedostatok v bežnom rozpočte bol odstránený, čiže máte to 

tam podrobne rozobraté podľa jednotlivých programov. Teda odporúčam schváliť rozpočet, ale až po tom 

čo bude schválený pozmeňujúci návrh zverejneného rozpočtu, aby ten nedostatok, na ktorý poukazujem bol 

odstránený. Iné výhrady nemám. Chcete podrobnejšie, alebo máte nejaké konkrétne otázky? 

Ing. Dzurila - poslancom bol materiál poslaný ako opravený, takže tam už boli nedostatky odstránené. 
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Mgr. Šefčíková HKM – ale, aby sme zachovali ten proces, aby to bolo v poriadku, keďže návrh bol 

zverejnený, je potrebné aby bol schválený pozmeňujúci návrh k zverejnenému rozpočtu a potom sa bude 

schvaľovať samotný rozpočet v zmysle toho pozmeňujúceho návrhu. 

Primátor mesta – má niekto otázky k správe hlavnej kontrolórky? 

Mgr. Šefčíková HKM – prečítala návrh uznesenia. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 7 Návrh rozpočtu mesta Spišské 

Vlachy na roky 2023-2025: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v 

prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 55/IX/2023 bolo schválené.  

 

Bola vyhlásená 5 minútová prestávka. 

 

Ing. Dzurila – prečítal pozmeňujúci návrh uznesenia: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

schvaľuje pozmeňujúci návrh k zverejnenému rozpočtu mesta Spišské Vlachy, v zmysle ktorého sa upravuje: 

 

Skupina 

EK 
Ekon.kl. Zdroj Názov 

Rozpočet 

2023 
zmena 

Rozpočet 

2023 

po 

zmene 

110 111003 41 Daň zo závislej činnosti 2 206 581 60 000 2 266 581 

120 121001 41 Daň z nehnuteľností z pozemkov 35 757 10 500 46 257 

120 121002 41 Daň z nehnuteľnosti stavby 81 881 3 000 84 881 

130 133013 41 Za zber a zneškodnenie KO 135 500 2 000 137 500 

210 212002 41 Príjmy z prenajatých pozemkov cintorín 8 500 1 500 10 000 

210 212003 41 Z prenajatých bytov 13 500 2 500 16 000 

220 221004 41 Správne poplatky EO 5 200 500 5 700 

220 223001 41 Poplatky za opatrov. službu 12 000 500 12 500 

290 292019 41 Z refundácie el. energia, voda 3 000 2 000 5 000 

230 233001 43 Príjmy z predaja nehnut. pozemky 82 500 -82 500 0 

SPOLU 2 584 419 0 2 584 419 

 

Ing. Dzurila - jedná sa o zmenu v príjmovej časti. 
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Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 7 Návrh rozpočtu mesta Spišské 

Vlachy na roky 2023-2025 : Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Mgr. Darina 

Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška, Bc, Dávid Labaš - neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 56/IX/2023 bolo schválené.  

 

Primátor mesta - teraz môžeme prejsť k rozprave k už upravenému rozpočtu. 

p. Baloga - šport 40.000 eur nejako veľa, chcel by som vedieť kde tie peniaze idú, výkaz o hospodárení. 

Primátor mesta – 40.000 eur pre 1.ŠK Tatran, jedná sa o 8 oddielov, je tam spoluúčasť autobusu, ktorý bude 

využívaný nielen pre 1.ŠK Tatran, ale pre mesto, pre dôchodcov, pre žiakov, pre školy atď. v rámci možností 

s tým, že bude lacnejší ako prenájom autobusu od iných dodávateľov. Náklady na rok potrebuje 1.ŠK Tatran 

zhruba ešte raz toľko, je to minimum čo ako tak môže udržať šport vo Vlachoch. Vieme, že ak nepodchytíme 

deti športom máme veľký problém, už teraz sa to ukazuje v uliciach, čiže tu ide hlavne o deti. Futbal sa hrá, 

okrem Akadémie sú štyri kategórie (mladší, starší žiaci), ktorí v týchto rokoch sú veľmi šikovní. V tej sume 

je len réžia na nich, aby sme ich udržali, lebo ak by sa tieto kategórie zrušili, tak futbal skončil úplne a to sa 

bavíme cca. o 100 deťoch. Nebudeme my vychovávať hráčov pre okolité obce, ale pre Vlachy. Neberte šport 

iba o výsledku, ale berte ho kultúrno-spoločensky kde sa vedia ľudia stretnúť, porozprávať, zabaviť, 

jednoducho mať zážitok okrem športu. Čo sa týka zdokladovania, toto je rozpočet, do centu budem chcieť 

vedieť kde to išlo, na čo to bolo použité. 

p. Baloga – tu bolo, že sa hráči kupovali, Vlachy nie sú také bohaté, aby si kúpili nejaké hráča, potom ešte 

mu platili každú nedeľu, radšej si vychovajme vlastných. 

Ing. Dzurila – máme VZN o dotáciách kde je prísne zakázané, nesmú sa platiť mzdy zamestnancov, nesmú 

sa platiť hráči, žiadne odvody, mzdy nič také, a takisto ani alkohol. Len cestovné náklady pre futbalistov za 

minulý rok boli cez 8.000 eur, k tomu ešte štartovné 7.000 eur máme 15.000 eur a ešte nič. Ďalej sú tam 

členské Zväzu, lopty, dresy, úprava ihriska, hnojiť, kosiť atď. Čo sa týka Áčka minulý rok dotácia vyšla iba 

na mládežnícke oddiely, Áčko bolo financované zo sponzorských a vlastných príjmov. 

p. Baloga – k tomu minibusu tam je spoluúčasť? 

Ing. Dzurila - áno, to pôjde z tejto dotácie, spoluúčasť je 5.000 eur. 

Ing. arch. Čurilla - akým spôsobom sa mapuje financovanie, sú nejaké týždenné alebo mesačné vyúčtovania 

toho? Koľko ten šport naozaj potrebuje a koľko míňa. 

Primátor mesta – dostávali ste ako poslanci v minulosti nejaké správy? 

Ing. arch. Čurilla - nie, ale to by sme chceli. 

Primátor mesta - súhlasím, všetko bude zdokladované kam tie peniaze šli. 

Ing. Kočišová - môžeme to žiadať do zastupiteľstva. 

Mgr. Šefčíková HKM - len aby som upozornila na skutočnosť, to je dotácia, my k tomu máme VZN o tom 

akým spôsobom sa poskytujú dotácie, kde je upravené, že vyúčtovanie dotácie sa má predložiť do 31.12. 

v zmysle VZN. Samozrejme poskytnuté finančné prostriedky sa musia celé vyúčtovať, aby sa zistilo, či 

sa nejakým iným spôsobom nepoužili než naše VZN dovoľuje, príp. zmluva, ktorá je uzavretá. To by bola 
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povinnosť, ktorá ide nad rámec VZN, ale samozrejme na báze dohody to takto môže byť, aby 1.ŠK Tatran 

predkladal vyúčtovanie nie až koncom roka, ale na základe pravidelnosti, napr. kvartálne. 

Ing. arch. Čurilla - lepšie sa nastavujú financie v meste, vieme zmapovať tú situáciu, smerovať lepšie tie 

peniaze. 

Primátor mesta - to je skôr o kontrole, či to išlo tam kam malo. 

Ing. Jánošík – chcel som sa spýtať, či tie nastavené pravidlá budú platiť len pre 1.ŠK Tatran, alebo pre všetky 

občianske združenia. 

Mgr. Šefčíková HKM – VZN platí rovnako pre všetkých, je tam upravené, že ku koncu roka sa má 

vyúčtovanie predložiť. Všetko čo by ste chceli nad rámec, muselo by byť na základe dohody. 

Ing. Jánošík - lebo VZN platí pre všetkých, a teraz čo chceme navyše či sa týka iba 1.ŠK Tatran. 

Primátor mesta - tak zmeniť VZN nech to platí pre každého kto poberá dotácie mesta. 

Prednostka MsÚ - aj keď bude nulové čerpanie. 

Mgr. Šefčíková HKM - tak potom treba zvážiť úpravu VZN, aby platilo rovnako pre všetkých, pre kluby, 

pre všetkých poberateľov, aby predkladali trebárs kvartálne. 

Primátor MsÚ – nech sa páči p. PaedDr. Satmáryová, DSc. k bodu č. 6. 

PaedDr. Satmáryová, DSc.  – neviem do akej miery máte iné čísla ako ja, ja mám návrh, ktorý bol zverejnený 

na úradnej tabuli, máte iné čísla? 

Mgr. Šefčíková HKM – upravil sa rozpočet v zmysle pozmeňujúceho návrhu, ktorý bol pred chvíľou 

schválený. 

PaedDr. Satmáryová,  DSc.- vo všetkom, alebo len v niektorých položkách? V príjmoch, výdavky ostali. 

Mgr. Šefčíková HKM - v určitých položkách. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. – výplaty, služobné príjmy – zvýšenie zhruba o 50.000 eur, strana 5. 

Primátor mesta – tam je zahrnuté odstupné bývalého pána primátora, prednostu a odchodné p. Furmanovej. 

PaedDr. Satmáryová,  DSc. – strana 7 – všeobecný materiál z 2.400 eur na 4.000 eur. 

Ing. Dzurila – 2.400 eur bolo skutočné čerpanie, predchádzajúci rozpočet bol 3.500 eur, musí byť nejaká 

rezerva. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - strana 8 – poistné verejná správa Pastiereň – z 373 eur na 1250 eur, tu sa ráta 

s nejakým novým pracovníkom? 

Ing. Dzurila – to je na poistenie budovy. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. – strana 9 – iné všeobecné služby – výplaty služobné príjmy z 29.000 eur na 

35.000 eur. 

Ing. Dzurila – matrikárka bola dlhodobo na PN, preto je čerpanie v roku 2022 nižšie, plus je tam počítané 

navýšenie platov.  

PaedDr. Satmáryová, DSc. – tarifný plat matričný úrad zo 17.000 eur na 22.000 eur, strana 9. 

Ing. Dzurila – tá suma sa bude upravovať, pretože štát na začiatku roka pošle nižšiu sumu čo sa týka 

preneseného výkonu štátnej správy a v priebehu roka to upravuje. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. – strana 22 – rozvoj obcí – mzdy, platy, služobné príjmy zo 76.000 eur na 101.000 

eur. 

Ing. Dzurila – zamestnanci, ktorí pracujú vonku, je tam navýšenie zo zákona o 7 % a potom o 10 %. Je tam 

aj zrušenie dohody, ktorá prechádza do trvalého pracovného pomeru. 

PaedDr. Satmáryová,  DSc.– dohody – správa, údržba mesta, strana 23 z 10.000 eur na 4.000 eur. 

Ing. Dzurila – tam je tá dohoda čo prechádza do trvalého pracovného pomeru. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - správa a údržba mesta, strana 24 z 1.900 eur na 7.000 eur. 

Ing. Dzurila – rušili sa stravné lístky a je finančný príspevok. 

PaedDr. Satmáryová,  DSc.- strana 27 kultúrne služby, tu je prečo poníženie z 23.000 eur na 9.000 eur? 

Ing. Dzurila – bude sa tam navyšovať, tam bol preklep. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. – na protipovodňovú ochranu tam je 0 eur. Toho roku je opäť potrebné Dreľušský 

potok, ktorý je v správe mesta vyčistiť. 

Primátor mesta - koryto nemôže byť v správe mesta. 

PaedDr. Satmáryová,  DSc.- isto Dreľušský potok máme, ja som to vybavovala. 
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Ing. Dzurila – nebolo to za podmienky, že prejde výzva a vtedy nám to dajú do správy? 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - treba si to overiť, sú tam dokumenty k CO, ale aj minulý rok nás na to 

upozornili, že je to v našej správe, že si to máme čistiť. 

Ing. Mnichová – tam bola zmluva, my sme museli vziať potok do nájmu, ale to bolo urobené preto, lebo sme 

sa zúčastnili projektu Protipovodňovej ochrany, ale v zmluve je uvedené, že keď nedostaneme ten príspevok 

tak zmluva nenadobudne účinnosť. Čiže my ju nemáme v nájme, len vtedy keď by sme dostali peniaze, 

určite je tam tá klauzula v zmluve. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 7 Návrh rozpočtu mesta Spišské 

Vlachy na roky 2023-2025: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 57/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 8 Schválenie predaja nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy - zámenná zmluva 

Jacková 

 

Ing. Mnichová – Mesto Spišské Vlachy na základe žiadosti ako aj na základe výzvy na vysporiadanie 

pozemku oslovilo majiteľov týchto stavieb za účelom vysporiadania pozemku pod stavbami. Pani Jacková 

Oľga žiada mesto o zámenu týchto pozemkov: C KN 7730/210 a C KN 7730/209. Zámer zámeny bol 

schválený uznesením MsZ č. 467/VIII/2022 dňa 29.06.2022 a zverejnený na stránke mesta. Zámena 

pozemkov sa realizuje odplatne. Predmetné pozemky sú rovnakej bonity a rovnakej kvality. Zámena 

pozemkov ako prípad hodný osobitného zreteľa. Predpokladaný príjem 2 553,93 €. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 8 Schválenie predaja nehnuteľnosti 

vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy - zámenná zmluva Jacková: Mestské zastupiteľstvo v Spišských 

Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 
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Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 58/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 9 Predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy - Pavľak 

 

Ing. Mnichová – tento predaj je na základe výzvy na vysporiadanie pozemkov zastavaných stavbou, bol 

oslovený pán Ladislav Pavľak aj so sestrou. Bolo to aj na komisii, čakali sme ešte na súhlas sestry, keďže to 

odkupuje iba pán Pavľak do svojho vlastníctva. 

1. parcelu registra „C“ parc. č. 7611/10 vo výmere 24 m², druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie 

2. parcelu registra „C“ parc. č. 7611/11 vo výmere 7 m², druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie za cenu 

31,53 € / m². Je to pozemok na ktorom stojí altánok, studňa. Predpokladaný príjem 977,43 €. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 9 Predaj nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta Spišské Vlachy - Pavľak: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. 

v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č.  59/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 10 Predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy - Krauz 

 

Ing. Mnichová – pán Krauz bol vyzvaný na odkúpenie keďže stavba zasahovala na náš pozemok a je užívaný 

aj pozemok okolo chaty. Na komisii to bolo prerokované 3x. Jedná sa o parcelu registra „C“ parc. č. 

7730/214 vo výmere 176 m², druh pozemku ostatná plocha, za cenu 31,53 € / m². Predpokladaný príjem 5 

549,28 €. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 10 Predaj nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta Spišské Vlachy - Krauz: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje  (uzn. 

v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška – neprítomný 
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Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 60/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 11 Predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy - Hoščuková 

 

Ing. Mnichová – najprv sme vyzývali p. Veselú, tam sú tri majiteľky, nakoniec to odkupuje dcéra, ktorá je 

rodená Veselá ako zástupkyňa týchto majiteliek. Jedná sa o parcelu registra „C“ parc. č. 5694/33 vo výmere 

281 m², druh pozemku trvale trávnatý porast, za cenu 31,53 € / m². Odkupuje jednu časť v zmysle 

geometrického plánu, na tej druhej majú nejakú búdu to sme ich vyzvali na odstránenie. Bolo to v komisii. 

Predpokladaný príjem 8 859,93 €. 

Primátor mesta - poprosím pripomienky, alebo otázky. 

Ing. Grega – majú nejaký časový termín, kedy majú odstrániť tú stavbu? 

Ing. Mnichová – do konca roka. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 11 Predaj nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta Spišské Vlachy - Hoščuková: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje 

(uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 61/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 12 Návrh na predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – Pobiecky 

 

 

Ing. Mnichová – na základe výzvy na vysporiadanie pozemku zastavaných stavbou mesto oslovilo majiteľov 

pána Petra Pobieckého a Ing. Janku Pobieckú, aby si odkúpili tento pozemok. Na základe geometrického 

plánu odkupujú to do bezpodielového spoluvlastníctva. Bolo to v komisii, bolo to odsúhlasené. Jedná sa o 

parcelu registra „C“ parc. č. 7730/213 vo výmere 155 m², druh pozemku ostatná plocha, za cenu 31,53 € / 

m². Predpokladaný príjem 4 887,15 €. 

Primátor mesta - poprosím pripomienky. 

p. Kandrik - ja mám. 

Primátor mesta - iba poslanci môžu mať k tomu pripomienky v zmysle Rokovacieho poriadku. Keďže ste 

neboli prihlásený ohľadom pripomienok, tak môžu iba poslanci. Ak má niektorý poslanec, ktorý môže 

tlmočiť Vaše pripomienky, nie ale ako teraz, ale ak mal. Nemôžeme hlasovať o tom, je to jednoducho podľa 

rokovacieho poriadku kým nie je doručená žiadosť, alebo ohlásená pripomienka. 

p. Kandrik – chcel som sa len spýtať prečo nekupuje pozemok, ktorý užíva za chatou, a ten ktorý neužíva 

kupuje. 

Primátor mesta - nebudem a nemôžem na to odpovedať. Mrzí ma, ale musím akceptovať Rokovací poriadok. 
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Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 12 Návrh na predaj nehnuteľnosti 

vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – Pobiecky: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje 

(uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 62/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 13 Individuálna bytová výstavba Male Pole – za zdravotným strediskom 

 

 

Ing. Mnichová - plánovaný investičný zámer individuálna bytová výstavba „IBV Malé pole Spišské Vlachy 

je v súlade s platným územným plánom mesta. Je podaná žiadosť o územné rozhodnutie, máme vyjadrenia 

všetkých dotknutých orgánov, čakáme ešte na stanovisko Slovenského pozemkového fondu. Je uzavretá 

Zmluva o podmienkach rozšírenia distribučnej siete s SPP – distribúcia a.s. a Zmluva o budúcej zmluve s 

Východoslovenskou distribučnou a.s. o pripojenie do distribučnej sústavy. VSD ešte na svoje náklady 

postaví trafostanicu. Čo sa týka ďalšieho pokračovania - územné rozhodnutie môže byť vydané aj teraz ešte 

keď nie sme vlastníkmi všetkých pozemkov, následne by sa mal dať vypracovať projekt pre stavebné 

povolenie, resp. geometrický plán na rozparcelovanie, potom stavebné povolenie čo sa týka cesty, rozvodov 

vody, plynu atď. Na samotný projekt budeme potrebovať peniaze a ešte aj na vysporiadanie pozemkov, ktoré 

ešte sú v súkromnom vlastníctve. Na odkúpenie pozemkov odhadujeme zhruba cca.160.000 eur a na projekty 

cca. 24-25.000 eur na stavebné povolenie. 

Primátor mesta - následne sa budú tie pozemky predávať. 

Ing. Mnichová - prvoradým záujmom mesta je, aby občania zostávali tu v meste a začalo sa budovať to je 

jednoznačné. My presne vieme vyčísliť koľko sa do toho dalo, my sme už odkúpili jeden obrovský pozemok, 

sme tam vlastníkmi nejakých pozemkov, jeden pozemok potrebujeme ešte doriešiť zámenou s Agrom, oni 

nám ten pozemok zamenia za pozemok pri ich areáli a zostali nám dva súkromné pozemky a pozemky 

pozemkového fondu. Vieme vyčísliť koľko sa za tie pozemky dalo, vieme vyčísliť koľko bude stáť 

projektová dokumentácia. Projekty keď sa robia pre stavebné povolenie projektant vyčísli aj približný odhad 

koľko bude stáť cesta, všetky rozvody, a toto my vlastne vieme potom premietnuť do štvorákov na predaj. 

V záujme mesta nie je získať na tom, odhad keď sme sa pred rokom do toho púšťali bol 30 -35 eur/m². Teraz 

už šli ceny pozemkov hore, čiže môže byť, že sa to vyšplhá viac, ale mesto nemá nikdy záujem mať na tom 

zisk. 

Primátor mesta - cena štvorákov bude tým pádom 100% návratnosť? 

Ing. Mnichová – áno. Pozemky, ktoré pôjdu rovno pod rodinné domy tieto musíme odkúpiť. Podľa 

súdnoznaleckého posudku sa určí cena, toto my musíme zaplatiť, oni to dajú do depozitu keď by sa nejaký 

dedič ohlásil po rokoch, ale pozemky, ktoré idú pod cestou sú verejno-prospešnou stavbou, tak tieto vieme 

dostať od pozemkového fondu zadarmo.  

Primátor mesta - nejaké otázky, alebo pripomienky čo sa týka poslancov? 

Ing. arch. Čurilla - to čo som už hovoril na pracovnom stretnutí, že treba zabezpečiť to, že keď sa vyberú 

peniaze za tie pozemky do mestskej kasy, aby boli naozaj použité na opravu ciest a nečakali 15 rokov a na 

sťažnosti občanov, že nemajú hotovú cestu. 

Primátor mesta - bude to na Vašej dohode kde budú tie peniaze najakútnejšie dané, prioritou je využiť ich 

čo najúčelnejšie. Druhá vec je to, že si budeme musieť požičať na to, aby sme to mohli kúpiť, takže to 
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budeme musieť svojim spôsobom vrátiť. Takže to bude vtedy ak by verejno-obchodná súťaž dopadla tak, že 

ceny tých pozemkov pôjdu vyššie ako je návratnosť. 

Ing. arch. Čurilla - tak ja som hovoril o tom druhom variante. 

Mgr. Dzurilová - zhruba o koľkých jednotiek tam pôjde? 

Ing. Mnichová – je tam 37, len v tom pláne sú zahrnuté aj súkromné pozemky – záhrady, čiže nemôžeme 

povedať že celkom 37, ale je ich 25 pozemkov čo bude mesto s nimi disponovať.  

p. Baloga – chcem sa opýtať či to bude nejako právne ošetrené, aby nejakí zbohatlíci nekúpili pozemky, aby 

to bolo hlavne pre Vlašanov. 

Primátor mesta - to nejde o to či to bude pre Vlašanov, tu ide o to, aby tu bolo viac obyvateľov tzn. či to 

bude Vlašan, alebo človek, ktorý sa do Vlách presťahuje, nám ide o to, aby sa Vlachy rozrastali. Samozrejme 

nemyslím si, že môžeme uprednostniť, že to môže kúpiť len Vlašan. 

p. Baloga - aby tí Vlašania čo tam majú záhrady, aby mali prednostné právo tak to myslím. 

Mgr. Šefčíková HKM - do určitej miery sa tie kritéria dajú nejakým spôsobom vyšpecifikovať, ale neviem 

si to predstaviť ak by to bolo také obmedzujúce, ako by to prebiehalo. 

Ing. Mnichová - do tých podmienok sa nedá dať niečo také, že jeden kupujúci môže kúpiť iba jeden 

pozemok? 

Mgr. Šefčíková HKM - áno do určitej miery sa tam dajú takéto kritéria určiť. 

Primátor mesta - dá sa to aj obísť samozrejme, ale áno bude to jedna z možností ako to celé ukorigovať. 

Bude treba dôsledne pracovať na zmluve. 

Mgr. Dzurilová – aby 5 rokov nemohli predať. 

p. Biroščák – existuje nejaký zoznam záujemcov o výstavbu? Lebo toto čo sa bavilo tu, že chce záhradu 

zobrať presne tento, žeby sa to vyšpecifikovalo. 

Mgr. Šefčíková HKM – veď práve preto ide o verejno-obchodnú súťaž. 

p. Biroščák - len ide, že ten, ktorý sa medzi prvými nahlási.  

Primátor mesta - tam ide o cenu, nie o poradie, môže prísť posledný a dá najvyššiu cenu. 

p. Biroščák - len či sa dostane do počtu. 

Primátor mesta – o čo ide mestu, ten kto sa teraz prihlási, aby dostal pozemok ako prvý, alebo dostane 

pozemok ten kto dá zaňho najviac peňazí, ja si myslím, že možnosť b. 

Mgr. Šefčíková HKM - verejno-obchodná súťaž znamená, že sa o ten pozemok môže uchádzať viacero 

záujemcov a vyhrá ten kto ponúkne najvyššiu sumu.  

Bc. Labaš - ale pre Vlašanov by mohli byť iné.  

Prednostka MsÚ - definujte Vlašan. 

Mgr. Šefčíková HKM - niekto sa môže prihlásiť na trvalý pobyt kedykoľvek, dá sa to nejakým spôsobom 

obísť. 

Prednostka MsÚ – môže sa prihlásiť aj deň pred. 

Ing. arch. Čurilla - teraz ide o to, že my si na to potrebujeme požičať peniaze. Nedá sa to urobiť tak, že 

urobím verejno-obchodnú súťaž, získam finančné prostriedky a poriešim si to tak, a nie že my teraz 

zoberieme z úveru a potom vyplatíme, ale žeby to zaplatili tí, ktorí majú o to záujem. 

Primátor mesta - ale tým pádom stratí pointu verejno-obchodná súťaž, lebo my keď dáme zmluvu o budúcej 

zmluve tam musí byť už cena.  

Ing. arch. Čurilla – a máš zároveň urobený prieskum, či je záujem o to. 

Mgr. Šefčíková HKM - prieskum sa dá aj iným spôsobom urobiť. 

Ing. Mnichová – ja už mám 12 žiadosti. To sme iba dali do komisie, že ideme riešiť IBV a už prichádzali 

žiadosti o pozemky. 

Primátor mesta – už keď uvidia, že sa niečo deje, budeme mať ďalšie. Ja som presvedčený, že záujem bude, 

treba to spustiť čím skôr. 

Ing. arch. Čurilla - legislatívny proces vieme urýchliť? 

Ing. Mnichová – územné rozhodnutie bude, do 1-2 týždňa by malo byť vypísané územné konanie. Ak 

rozhodnutie nenapadne nikto, tak územné rozhodnutie budeme mať. Potom ďalej nám treba projekty 

a pozemky mať vo vlastníctve, aby sme mohli dať geometrický plán. Bude to ešte v komisii. 

Primátor mesta – ak nemá nikto s poslancov k tomu, poprosím p. PaedDr. Satmáryovú DSc. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. – nemám žiaden dotaz, na všetky moje ste mi odpovedali, takže ďakujem. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 13 Individuálna bytová výstavba 

Male Pole – za zdravotným strediskom: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie 

a súhlasí (uzn. v prílohe). 
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Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška, Ing. Svetlana Kočišová - neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 63/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 14 Podanie informácie o stave priehrady - hrádze 

 

 

Ing. Mnichová – mali sme to už v komisii, vieme dobre, že aký je stav na hrádzi, pretrhla sa, dali sme tam 

provizórne mechy, ale je to stále ohrozujúce. Mali sme pracovné stretnutie, boli prizvaní projektanti, navrhli 

sme aj postup, ktorý ste mali v materiáloch: 

- Vyčistenie hrádze od náletových drevín a výrub drevín, ktoré zasahujú do hrádze, 

- Výškopisné a polohopisné zameranie geodetom 

- Projektová dokumentácia na opravu hrádze s posúdením potreby štátneho odborného dohľadu 

- Vypustenie hrádze 

- Samotná realizácia opravy 

Náklady na zameranie a projekt – odhad 3 000 €. 

Ing. arch. Čurilla - chcem sa opýtať existujú výzvy na vodohospodárske stavby. 

Ing. Mnichová - musíme pozrieť do podmienok či je to oprávnené, alebo nie, treba pozrieť na to. 

Ing. Grega – vedeli by sme nejaký Enviroprojekt - do tej hrádze dať turbínu, ktorá by vyrábala elektrinu 

napr. siete Zahurou? 

Ing. Mnichová - hrádza je napojená na Jánsky potok, ktorý je chránené územie európskeho významu. Na 

povolenie toho potoka, hrádze by musela dať súhlas Natura 2000 čo je Brusel.  

Primátor mesta - náklady na svetlo Zahuru nie sú také, to by sa nám nevrátilo ani za desaťročie. 

Ing. Mnichová - technicky by to bolo možné, neviem koľko by to stálo, ale je to chránené územie európskeho 

významu nesmieme do toho zasiahnuť. 

Ing. arch. Čurilla - či je to požiarna nádrž, alebo nie. 

Ing. Mnichová - keď vedia čerpať vodu z nej tak je to požiarna nádrž, ale sú tam ryby, riasy. Nie som 

odborník, neviem to posúdiť. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 14 Podanie informácie o stave 

priehrady - hrádze: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie a súhlasí  (uzn. v 

prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 
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Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 64/IX/2023 bolo schválené.  

 

Bola vyhlásená 10 minútová prestávka. 

 

 

 

K bodu č. 15 Návrh na schválenie členov komisií – neposlancov 

 

Primátor mesta – aj na základe skúsenosti, aj na základe vedomosti, ktoré mám pri komisiách či už na vyššom 

územnom celku, alebo aj inde je také nepísané pravidlo, že poslancov v komisii má byť viac ako 

neposlancov. Dáva to takú logiku, lebo poslanci následne posúvajú veci do zastupiteľstva, poslanci sú 

zodpovední za to čo nakoniec prejde, čiže ja navrhujem, aby poslancov bolo v komisii o jedného viac ako 

neposlancov a zároveň nemôže byť rovnaký, resp. konečný počet členov komisie párny. Máme v pláne ešte 

prepracovať Štatút komisií, žeby sa s tým rátalo do budúcna. Logicky to vyplýva, keďže nechceme ísť do 

veľkého množstva členov, tak návrh je, aby boli v každej komisii štyria poslanci, traja neposlanci, vynímajúc 

komisiu na ochranu záujmu tá má osobitné pravidlá, to je návrh. Preto sme aj navrhli do finančnej komisie 

doplniť: Ing. Juraja Jánošíka, do kultúrno-školskej komisie: Mgr. Darinu Dzurilovú, komisia výstavby 

a životného prostredia tá je v poriadku, komisia sociálna tam sú traja poslanci takže pôjde o dvoch 

neposlancov, a komisia športová tam sú tiež traja, tiež pôjde o dvoch neposlancov. 

Primátor mesta - môžete sa teraz k tomu vyjadriť, aký máte na to názor.  

Ing. arch. Čurilla - treba to prediskutovať. 

Primátor mesta - teraz som to navrhol, či má niekto pripomienky, alebo iné návrhy. Tak prejdem k návrhom 

a jednotlivým úpravám počtu neposlancov: 

- komisia finančná – máme štyroch poslancov a návrh je na neposlancov: Mgr. Ľubomír Čurilla, Ing. 

Ľubomír Jurek, Ing. Michal Dzurila. Z radu poslancov doplnenie ako člena komisie pána Ing. Juraja 

Jánošíka. 

Ing. arch. Čurilla - dáva to logiku, že menší počet neposlancov a väčší poslancov, tu nejde o to, ale o to, že 

je to poradný orgán. Ja si myslím, že z radu poslancov k danej problematike nie sú všetci kompetentný a že 

sa nájdu ľudia zvonku a majú čo viac povedať k danej problematike než tí poslanci, ktorí sú zvolení a z iného 

prostredia. Komisie sú poradný orgán, tak tam by mali byť hlavne odborníci. Nemyslím si, že je to celkom 

správne. 

Primátor mesta – dáva logiku aj to čo ty hovoríš. Ja som dal návrh na základe znalostí aj skúsenosti ako to 

väčšinou funguje. 

Mgr. Šefčíková HKM - áno prax je taká ako ste spomínali, že v komisiách je viac poslancov ako 

neposlancov. 

Ing. arch. Čurilla - predsa výstupy z komisie sú následne schvaľované v zastupiteľstve, sú to pripravené 

návrhy pre poslancov. Sú tam traja zástupcovia poslancov, ktorí vedia odkomunikovať výsledky rokovania 

komisií a práve tam by mal byť priestor pre odborníkov, aby mali k čo danej téme povedať, lebo sú z fachu. 

Ja som so svojou komisiou veľmi spokojný. 

Primátor mesta - nám ide hlavne o tie komisie, kde bol nízky počet ľudí, tam ostávajú tí na ktorých sme sa 

dohodli, napr. v tej finančnej a kultúrno-školskej akurát tam viac pribudne z poslancov, aby to bolo nepárne. 

Mgr. Šefčíková HKM – treba tie komisie sfunkčniť. 

Ing. arch. Čurilla - boli tam počty nastavené. 

Mgr. Šefčíková HKM - nie je vhodné, aby tam bol párny počet. 

Primátor mesta – viem, že padlo na pracovnom stretnutí taký názor, že predseda má dva hlasy, ale to je 

absurdita. 

Ing. arch. Čurilla – veď sú traja poslanci a štyria neposlanci, to je nepárny počet, okrem mojej tam sú piati 

poslanci. 

Ing. Kočišová - vo finančnej komisii aj v kultúrno-školskej sme si dali troch zvonku ľudí, tak ešte jedného 

z nás pridáme. 

Ing. Jánošík - ja si myslím, že už aj podľa sľubu by mali poslanci hájiť záujmy mesta, tí odborníci nie  vždy 

musia hájiť záujmy mesta, a keď je problém s poslancami dohodnime sa na neposlancov a poslancov sa 

môžu ešte potom doplniť. 

Primátor mesta – len nemôžeme ostať na párnom čísle. Keď už k finančnej komisii nikto nič nemá tak 

prečítam návrh. 
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Ing. Grega – presne mená, ktoré sú vo finančnej komisii? 

Ing. Kočišová – Mgr. Ľubomír Čurilla, Ing. Ľubomír Jurek, Ing. Michal Dzurila, Ing. Juraj Jánošík. To sú 

traja neposlanci, a jeden poslanec. 

Ing. Kočišová – schválení sú tam: p. Šiška, Ing. Kočišová, p. Biroščák. Na tých troch som sa dohodla 

s pánom Šiškom na stretnutí, on s týmto súhlasil. 

Primátor mesta - a teraz navrhujeme doplniť pána Jánošíka. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 15 Návrh na schválenie členov 

komisií – neposlancov: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch volí členov komisie Mestského 

zastupiteľstva v Spišských Vlachoch nasledovne: komisia finančná: Mgr. Ľubomír Čurilla, Ing. Ľubomír 

Jurek, Ing. Michal Dzurila, Ing. Juraj Jánošík. 

 

Hlasovanie: 

Za: Ján Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa: 5 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že návrh uznesenia nebol schválený. 

 

Mgr. Šefčíková HKM – toto je čo za postoj, keď máte hlasovať o tom, aby ste konečne sfunkčnili komisie. 

Máte poradné orgány, ktoré nefungujú, pretože nemáte určené zloženie. Zdržať sa hlasovania pri určení 

členov komisii to je akoby ste nechceli tie komisie zložiť, nechcete aby fungovali. 

Ing. arch. Čurilla - my sme mali vopred dohodnuté počty. 

Primátor mesta - veď sa nič nezmenilo. 

Ing. Juraj Jánošík – jednalo sa o mňa, tak ja som sa automaticky zdržal.  

Primátor mesta - na margo toho čo si Martin hovoril, že nič nebolo dohodnuté, keď sa na začiatku schvaľovali 

komisie tiež bolo niečo dohodnuté, a potom si na poslednú chvíľu prišiel s takým nekorektným návrhom 

a bolo to schválené, prešlo to. Vtedy to bolo kóšer, teraz to kóšer nie je? Žiaden iný účel to nemalo ako dať 

trošku logiku tým komisiám, a to čo bolo predmetom dnešného hlasovania t.z. neposlanci bol dodržaný. Tak 

teraz tí, ktorí ste boli proti máte problém s pánom Jánošíkom ako členom komisie, ináč to nevychádza. Tak 

ste neschválili to, na čom ste sa dohodli, nerozumiem tomu. 

Ing. arch. Čurilla - teraz na zastupiteľstve keď sme sa nemali kedy o tom baviť, radiť prídete zo zmenou, my 

sme o nej nevedeli. 

Primátor mesta - s takou zmenou, aby to malo logiku, na rozdiel od zastupiteľstva keď ste prišli zo zmenou 

personálnou bez vedomia, bez dohody a bolo to v poriadku a bolo to schválené. Teraz sme neprišli s ničím 

čo by bolo účelové voči navrhnutým neposlancom, a nebolo to schválené. Išlo o neposlancov neviem prečo 

neboli schválení, len preto lebo bol pridaný pán Jánošík ako poslanec takto to vychádza. 

Primátor mesta - komisia kultúrno-školská – návrh bol viac poslancov ako neposlancov. Návrh na doplnenie 

člena je: Mgr. Darina Dzurilová, z radov neposlancov je Mgr. Anna Nehilová, Ing. Radoslav Leščáni, Thlic. 

Ľubomír Baloga, PhD. 

Otváram rozpravu k tejto komisii. 

Ing. Grega – pani Dzurilovú sme prekonzultovali a je to v poriadku. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 15 Návrh na schválenie členov 

komisií – neposlancov: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch volí (uzn. v prílohe). 
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Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 65/IX/2023 bolo schválené.  

 

Primátor mesta – komisia sociálna – tam sa počet poslancov nemení, návrh na členov: Bc. Alena Sajdáková, 

Mária Antošová. Má niekto iné návrhy, alebo zmeny? 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 15 Návrh na schválenie členov 

komisií – neposlancov: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch volí  (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 66/IX/2023 bolo schválené.  

 

Primátor mesta - komisia výstavby a životného prostredia - návrhy z radov poslancov nie sú žiadne, čo sa 

týka návrhov na neposlancov sú nasledovné: Ing. Ladislav Forgáč, Vladimír Grega, Ing. arch. Lukáš 

Mihalko, Ing. Peter Pikla. Niekto nejaký názor na zmenu, alebo obsadenie? 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 15 Návrh na schválenie členov 

komisií – neposlancov: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch volí  (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 
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Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 67/IX/2023 bolo schválené.  

  

Primátor mesta – komisia športová – z radov poslancov nie sú návrhy a nominovaní ako členovia neposlanci: 

Mgr. Jozef Salaj, Ladislav Jurčišin, Michal Pramuk, PaedDr. Ladislav Baluch. 

Bc. Labaš – navrhujem zmenu namiesto Michala Pramuka Mareka Beleja. 

Ing. Kočišová – to kto je? 

Bc. Labaš – Vlašan. 

Ing. Kočišová - ja ho nepoznám kto je to, čo robí, v akom je klube. 

Bc. Labaš - má skúsenosti zo športom. Bol predsedom športového klubu v Kluknave. 

Primátor mesta - nakoľko sú traja poslanci v športovej komisii, tak návrh je z týchto štyroch navrhnúť dvoch 

neposlancov, aby bolo zachované to o čom sme sa teraz bavili. 

Ing. Jánošík – nech sa vyjadrí pán predseda koho by chcel. 

Primátor mesta - buď prídeme k nejakému uzneseniu, alebo dám odročenie tohto hlasovania. Je nejaký 

návrh? 

Ing. Jánošík – pán Ladislav Baluch mi vôbec nevadí, veľký športovec, podľa mňa by mohol zostať. Pán 

Jurčišin takisto, pána Pramuka osobne nepoznám, pána Beleja len zbežne. Pri prvom menovanom ide o 

konflikt záujmov. V pondelok na pracovnom stretnutí bolo povedané, že má 11 jednaní voči mestu. Za mňa 

do komisie pán Jurčišin a pán Baluch. 

Bc. Labaš – ja navrhujem to odročiť. 

Ing. arch. Čurilla – tiež navrhujem odročiť, najprv to prejednať a dohodnúť to tak, že sa nebude nič meniť.  

Mgr. Dzurilová - koľko členov by mala športová komisia v takomto zložení? 

Primátor mesta - sedem. 

Mgr. Dzurilová - vážne potrebujeme športovú komisiu položiť na úroveň finančnej kde sú dôležitejšie 

prerokovania. Na čo nám je toľko členov? 

Ing. arch. Čurilla – vo finančnej by malo byť viac. 

Primátor mesta – mám procedurálny návrh na preloženie tejto voľby neposlancov športovej komisie na 

najbližšie zastupiteľstvo. Dávam hlasovať kto je za preloženie tohto bodu na najbližšie zasadnutie mestského 

zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že procedurálny návrh bol schválený.  

  

 

K bodu č. 16 Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Spišské Vlachy na 1. polrok 

2023 

 

Mgr. Šefčíková HKM – raz za polrok má kontrolór povinnosť zverejniť plán kontrolnej činnosti, ktorý je 

v obci obvyklým spôsobom zverejnený na úradnej tabuli. Hoci nasleduje ďalší bod, ktorým je vyhlásenie 

voľby hlavného kontrolóra mesta. Aj napriek tomu som tento plán zverejnila, preto sa aj zaradil do programu 

rokovania zastupiteľstva, pretože v čase keď som to zverejňovala ešte nebolo jasné kedy voľba prebehne. 

Tak, aby to bolo všetko v poriadku, aby som aj ja mala splnené zákonné povinnosti, z tohto dôvodu je tento 

plán predložený na rokovanie zastupiteľstva. Samozrejme plán neznamená, že iné kontroly okrem tých, ktoré 

tam mám uvedené nemôžem vykonať, vždy prijímam akékoľvek Vaše podnety aj podnety pána primátora 
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na ďalšie iné kontroly, ktoré by ste si žiadali. Toto je len orientačný návrh, ktorý samozrejme v priebehu 

roka sa dá upraviť, doplniť. Ak k tomu nemáte návrhy, prečítam návrh uznesenia. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 16 Návrh plánu kontrolnej činnosti 

hlavnej kontrolórky mesta Spišské Vlachy na 1. polrok 2023: Mestské zastupiteľstvo v Spišských 

Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 68/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 17 Návrh na vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra mesta 

 

Mgr. Šefčíková HKM – bola som zvolená na 6 rokov a funkčné obdobie uplynulo 31.12.2022, keďže situácia 

bola taká, že sa nepodarilo zvoliť kontrolóra resp. ani nebola organizovaná voľba kvôli tomu, že nejaké 

obdobie zastupiteľstvo nezasadalo, tak v zmysle platnej právnej úpravy sa funkčné obdobie predĺži až do 

zvolenia kontrolóra. Ja som navrhovala, aby to bolo čím skôr vyhlásené, aby mesto malo túto funkciu riadne 

obsadenú. 

Mgr. Dorocáková - s ohľadom na uvedené skutočnosti, ktoré povedala pani kontrolórka, voľbe hlavného 

kontrolóra predchádza z úrovne mestského zastupiteľstva vyhlásenie dňa konania voľby hlavného kontrolóra 

na úradnej tabuli a spôsobom v mieste obvyklým v časových intervaloch určených v § 18a zákona 

č. 369/1990 Zb. najmenej 40 dní pred dňom konania voľby, preto na základe uvedených skutočností 

navrhujeme aby mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch vyhlásilo deň konania voľby hlavného 

kontrolóra v Spišských Vlachoch na deň 12.04.2023. Toto je náš návrh, ktorý Vy potrebujete schváliť 

uznesením konkrétny deň, aby ste si aj Vy zvolili zasadnutie mestského zastupiteľstva na tento deň, vtedy 

bude prebiehať za Vás tu prítomných voľba kontrolóra a potrebujeme vyhlásiť tých 40 dní pred voľbou 

výberové konanie zverejniť to na webovej stránke. V návrhu na uznesenie sú ustanovené podmienky účasti 

a ďalšie podrobnosti o spôsobe vykonania voľby hlavného kontrolóra, vrátane kvalifikačných predpokladov, 

náležitostí, miesta a spôsobu odovzdania prihlášok. V materiáloch máte návrhy na tajné aj na verejné 

hlasovanie, máte tam tiež aj dátumy, ktoré Vám doporučujeme, aby ste schválili, alebo ak máte potom nejaké 

iné Vy tak povedzte v rozprave pred hlasovaním. Z toho dôvodu dávam termín 12.04.2023 voľba kontrolóra, 

01.03.2023 vyhlásenie výberového konania na základe toho sa musí schváliť komisia z radov poslancov. 

V termíne do 20.3.2023 dokedy bude možné podávať prihlášky na voľbu a 22.03.2023 by komisia v termíne 

predložila primátorovi mesta zoznam kandidátov, ktorí splnili určené podmienky za účelom spracovania 

a zaslania pozvánok jednotlivým kandidátom na rokovanie mestského zastupiteľstva. Voľby hlavného 

kontrolóra sa zúčastnia len tí kandidáti, ktorí budú spĺňať určené podmienky schválené uznesením 

Mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch. 

Mgr. Šefčíková HKM – mali by ste sa ešte dohodnúť ako budete hlasovať či tajne, alebo verejne. 

Ing. Grega – aká bola predtým prax? 

Mgr. Šefčíková HKM – domnievam sa, že tajne. 

Ing. Grega – tak sa dohodnime na tajnej, keď bola taká prax. 

Mgr. Šefčíková HKM – taktiež aj na členov komisie. 
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Primátor mesta – návrh na zloženie komisie: predseda: Ing. Juraj Jánošík, členovia: Mgr. Darina Dzurilová, 

Ján Baloga. Ak máte nejaké návrhy na zmenu, alebo obsadenie komisie.  

Ing. Grega – Vy vymenúvate komisiu, alebo hlasujeme za komisiu? 

Mgr. Šefčíková HKM – komisia je upravená v tom uznesení, čiže Vy za ňu hlasujete. 

Ing. Grega – mohli by sme tam doplniť, alebo za niekoho vymeniť pána Šišku? Lebo on robí pracovné 

pohovory ako manažér. 

Mgr. Dorocáková – môžu byť aj štyria nie je to problém. 

Primátor mesta – takže máme štyroch členov: predseda: Ing. Juraj Jánošík, členovia: Mgr. Darina Dzurilová, 

Ján Baloga, Jozef Šiška. 

Mgr. Šefčíková HKM – prečítala návrh uznesenia. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 17 Návrh na vyhlásenie voľby 

hlavného kontrolóra mesta: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch konštatuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík,  Ing. Viliam Grega, Bc. Dávid Labaš, Ján 

Baloga, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 69/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 18 Činnosť komisií - výstupy 

 

 

p. Biroščák – komisia na ochranu verejného záujmu – v stanovenom termíne boli doručené oznámenia 

o funkcií zamestnaní, činnosti a majetkových pomerov verejného funkcionára - všetci poslanci si splnili 

svoju zákonnú povinnosť. Chcem ešte pripomenúť, že do konca apríla treba podať ešte jedno priznanie za 

rok 2022. 

 

 

 

K bodu č. 19 Rôzne  

 

 

Primátor mesta – otváram rozpravu k bodu rôzne. 

p. Biroščák – ja som mal pripomienku občana ohľadom susedských vzťahov. 

Prednostka MsÚ – je to v riešení, má to pani kontrolórka, bude písomne odpovedať. 

Ing. arch. Čurilla – bol som oslovený občiankou z ulici Slobody, zaujíma sa o to či bude riešené osvetlenie, 

lebo na niektorých miestach je dosť tmavo, nevidno chodcov, nie je tam chodník.  

Prednostka MsÚ - v ktorej časti to je? 

Ing. arch. Čurilla - dole  a potom pred pani Kandrovou. 

Prednostka MsÚ - osobne si to beriem, prejdem si to a porozprávam s elektrikármi. 

Mgr. Dzurilová – chcem poprosiť kolegov, keď máme pracovné stretnutie, aby sme si našli čas všetci, aby 

sme sa tam dohodli, lebo potom mám pocit zbytočnej straty času. 

Ing, arch. Čurilla - bolo by dobré to dať aj trošku neskôr. 
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K bodu č. 20 Interpelácie 

 

 

V tomto bode neboli podané žiadne interpelácie poslancov. 

 

 

 

 

K bodu č. 21 Záver 

 

Primátor mesta –  v závere sa poďakoval všetkým prítomným za účasť a 4. zasadnutie MsZ o 18:25 hod. 

ukončil. 

 

 

V Spišských Vlachoch, dňa 27. februára 2023 

 

 

 

  

…..................................................                                   .......................................................                                                                            

Vladimír Baloga                               Mgr. Marta Tomašková                                                              

primátor mesta                                              prednostka MsÚ 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice a prijatých uznesení:  

 

Ing. arch. Martin Čurilla     ....................................................  

Ing. Juraj Jánošík      ....................................................  


